
Als Organisator der weltweit führenden Messe für Bad-design kommt man nicht umhin, auch das schlichte und ansprechende Palomba-Design kennenzulernen. Daher hat es mich sehr gefreut, Roberto persönlich kennenzulernen, etwas über seine Anschauungen zu erfahren und im Hauptausschuss des Design Annual seinen Rat zu hören. In seiner ruhigen und klaren Art lässt er einen an seinen besonderen und wertvollen Einsichten in die Welt des Designs teilhaben und beeindruckt durch seine Persönlichkeit wie auch mit seinen Produkten.

Being organiser of the world's leading trade fair for bathrooms, you cannot avoid coming across the pure and pleasing Palomba designs. Therefore it was my pleasure to get to know Roberto personally, to learn about his points of view, to listen to his advice at the steering committee of The Design Annual. In his silent and distinct manner, he is able to share his special and precious insights into the world of design and to leave a strong personal mark, like he does with his products.

Michael Peters

Member of the Board of Management Messe Frankfurt GmbH

WASCHTISCH 01, FÜR LAUFEN, 2005
WASHBASIN 01, FOR LAUFEN, 2005

